
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2008. október 27-én 13.00 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Révay István alpolgármester. 
Bán János, 
Elekes Péter,  
Kozma Lászlóné, 

   Naszádi Ferenc, 
Tóth Csabáné, 
Vass András, 

   Virág Imréné képviselő. 
 
Tanácskozási joggal: Garaj Dániel jegyző, 

 Tarr János MSZP bánrévei szervezete képviselője. 
 
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, 9 képviselő jelen van. Ujváry Ferenc képviselő Úr nem jelezte 
távolmaradását, valószínű, hogy késik néhány percet, de jönni fog. Jegyzőkönyv hitelesítőnek 
Révay István alpolgármester és Bán János képviselő Urat javasolta.  
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  
 
1. Beszámoló a bizottságok munkájáról 

Előadó: bizottságok elnökei 
 

2. ÁMK szabályzatainak jóváhagyása 
Előadó: ÁMK igazgató 
 

3. Indítványok, javaslatok 
a./ ÁMK társulási megállapodás módosítása 
b./ ÉRV privatizációja 
c./ Ápolási díj ügye (zárt ülés) 

  
1./ napirendi pont: Beszámoló a bizottságok munkájáról 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A napirendi pont anyaga kiküldésre került a 
meghívó mellékleteként. Kérdem, hogy kívánja-e a bizottság elnöke szóban kiegészíteni 
beszámolóját. Ezután kérném a kérdéseket, észrevételeket megtenni. 
 
Tóth Csabáné: Nem kívánom kiegészíteni. Igyekeztünk mindent leírni. Azt szeretném 
megemlíteni, hogy testületi ülésen is szóba került többször, hogy megszűnjön-e a bizottság, 
vagy ne. Ezek a nézeteltérések abból adódtak, hogy a 17 millió forintos lakossági juttatásból a 
bizottságnak 200-250 ezer forintról kell döntenie. A két összeg közötti nagy különbség volt az 
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ellentét oka, a lakossági juttatás összegét sokalljuk ehhez az összeghez képest, amiről mi 
döntünk, és előfordul olyan eset, hogy tényleg rászorult lenne valaki, de nagyon kevés összeg 
jut.  
 
Hajdu Gábor: A beszámoló végén olvasható, hogy a falukrónika írása is feladata lenne a 
bizottságnak, de ez évek óta nem történik. Amennyiben a testület is úgy dönt, nekem az a 
véleményem, hogy jó lenne, ha íródna a krónika. Nem kell egy nagy dologra gondolni, csak 
rövid tőmondatokban a jelentősebb dolgokat  fel kellene jegyezni benne. Pl. Serényfalva-Hét 
tagiskolánk lett, megépült az új iskola, a hivatal, stb. Úgy gondolom, hogy ez egy jó kis anyag 
lenne később. Véleményem szerint a rendszerváltásig kellene visszamenni és a lényegesebb 
dolgokat, a sarokpontokat feljegyezni akkortól, utólag. Javaslom, hogy kerüljön vezetésre a 
falukrónika. A bizottság beszámolóját elfogadásra javaslom. 
 
Megérkezett Ujváry Ferenc képviselő Úr az ülésre. 
 
Garaj Dániel: A polgármester Úr hozzászólását szeretném kiegészíteni, hogy tulajdonképpen 
minden adat valahol megvan, de jó dolog lenne, ha egy helyre fel lennének jegyezve a 
fontosabb események, tényleg csak egy mondattal. Jól lehetne benne keresni is. 
Mindenképpen jónak tartanám a krónika vezetését. A lényeges dolgokra kellene a hangsúlyt 
fektetni, és megtalálhatóak lennének benne a nem önkormányzati dolgok is, pl. 125 éves volt 
a vasútállomás, vagy a református lelkész nyugdíjba ment, vagy egész télen nem esett hó,stb. 
 
Virág Imréné: A falugyűlések anyagából a súlypontokat ki lehetne venni. 
 
Naszádi Ferenc: Valamikor én ezt el is kezdtem írni, annak idején, de aztán abbamaradt. 
 
Tóth Csabáné: A rendszerváltásig visszanyúlni semmiképp nem tartanám jónak, azt az előző 
évek felelőseinek kellett volna akkor vezetni. 
 
Kozma Lászlóné: A nagyobb horderejű dolgokat meg lehet jegyezni egy rövid mondattal. 
 
Hajdu Gábor: A pénzügyi bizottsági beszámoló is kiment a meghívó mellékleteként, kérdem 
elnök Urat, kívánja-e kiegészíteni az anyagot. 
 
Ujváry Ferenc: A bizottságunk munkája azt hiszem mindenki előtt ismert és világos. A 
beszámolót is úgy próbáltuk összeállítani, hogy megfelelő képet kapjon mindenki. Szeretném 
megköszönni a bizottsági tagoknak, a hivatali dolgozóknak a munkáját, akik ebben a 
munkában részt vettek, és segítették a bizottság működését, az előbbre jutást. Szeretném 
megköszönni jegyző Úrnak a segítségét, és köszönök minden építő jellegű gondolatot. 
Kérném a beszámoló elfogadását. 
 
Elekes Péter: Én a bizottságnak is tagja vagyok. A beszámolóban olvasható, és az SZMSZ is 
tartalmazza, hogy részt vesz a belső ellenőrzés végrehajtásában. Milyen formában vesz részt a 
bizottság. Tudjuk, hogy itt volt belső ellenőrzés a hivatalnál az évben, de én erről értesítést 
nem kaptam. 
 
Ujváry Ferenc: Az ellenőrzés két csatornán történik. Az egyik amikor a belső ellenőrzési 
osztály jön ki Ózdról és végzi munkáját, aztán beszámol a testületnek az eredményről. Ez meg 
is történt. A másik, amikor a bizottság saját hatáskörben végez ellenőrzést, ami meg is történt, 
ellenőriztük a menetleveleket, a telefon számlát, stb. A beszámolóban erre gondoltunk. Ha 
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úgy gondolod, hogy többet kellene ellenőrzést tartanunk, állítsa össze a bizottság az 
ütemtervet, hogy mikor, milyen célellenőrzést tartsunk év közben. Ilyen jogosítványunk van, 
és tartottunk is ellenőrzést.  
 
Garaj Dániel: Nagyon jó választ adott a bizottság elnöke, belső ellenőrzés pl. a féléves 
teljesítés is, ha a bizottság bármit kérdez, megnéz. Egy bármilyen rákérdezés is az 
ellenőrzéshez tartozik. 
 
Naszádi Ferenc: Szeretném megkérdezni, hogy az ÁMK-ban, az iskola régi szárnyban történt 
selejtezésből mennyi bevétel folyt be. 
 
Garaj Dániel: Pontosan nem tudom, 130.000-140.000,-Ft közötti összeg a vas, amit bevittünk 
a MÉH-be, ezenkívül néhány apró dolog is értékesítésre került. Ez volt a lényeges bevétel. 
 
Naszádi Ferenc: Az armatúrákkal és a többi aprósággal mi történt? Azok is meg lettek 
semmisítve? 
 
Garaj Dániel: Nem, azok le vannak rakva, ami hasznosítható lenne még bárhová, azt 
hasznosítani is fogjuk. A pénzügyi bizottság felé egy kérés lenne, hogy még 2008-ban meg 
kellene tartani a selejtezést, hogy megsemmisítésre kerüljenek azok a dolgok, ami már nem 
hasznosítható. Összetörni, elégetni, ami olyan, és eladni ami még esetleg értékesíthető. 
 
Ujváry Ferenc: A legutóbbi selejtezés is elég határozottan történt, azt hiszem. Ezt is így kell. 
Amennyiben a jegyzék összeállításra kerül, hogy mit kell selejtezni, akkor jön a bizottság és 
megtartjuk a selejtezést. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület az alábbi 
határozatot hozta: 
 

112/2008. (X.27) számú Határozat 
 

Tárgy: Beszámoló a bizottságok munkájáról 
 
a./ 10 igen szavazattal 
 
Képviselő-testület a bizottságok munkájáról szóló beszámolót elfogadta. 

 
b./ 9 igen, 1 tartózkodás szavazattal 
 
Képviselő-testület szükségesnek tartja, hogy a Falukrónika írása folyamatosan  
történjen. Visszamenőleg a rendszerváltástól legfontosabb eseményeket is 
rögzíteni kell. 

 
Határidő: folyamatos és 2010. évi választás 
Felelős: Kulturális és Szociális Bizottság 

 
2. napirendi pont: ÁMK szabályzatainak jóváhagyása 
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Hajdu Gábor: Az átdolgozott szabályzatok e-mail-en kiküldésre kerültek, aki adott meg 
elérhetőséget, a többiek részére körözvény formájában meg lett küldve. Kérem Igazgató Urat 
tegye meg rövid ismertetőjét. 
 
Bán János: Szeptember 01-től Serényfalva és Hét is tagiskolája lett intézményünknek, így a 
szabályzatok átdolgozása vált szükségessé. A pedagógiai programban nagyobb változás nem 
történt. Az intézmények adataiba kellett beépíteni a belépő tagiskolákat, és a vezetői 
struktúrában  történt változás. A nevelési programban komoly változtatás nem történt. A 
közös célok kerültek bele. A helyi tantervbe belekerült a kompetencia alapú oktatás. 
Belekerültek a főbb kompetenciák, 9 db. Serényfalva óraterve a 13. oldalon megtalálható. A 
Sajópüspöki óraterv eddig nem volt benne, az is belekerült, hogy hány órával mennek. 
Serényfalva esetében hogy használják fel a szabad felhasználású keretet, ők az alapján 
tanítanak. Belekerültek a tankönyv kiválasztás elvei. A serényfalvai és héti felsősöket most 
már kötelező felvennünk. Az SZMSZ változtatás nehezebb volt, mert mindenkinek megvan a 
sajátossága, így az összehangolás is nehezebb. A hagyományok is fegyelembe vételre 
kerültek. Tartalmazza, hogy ki kit helyettesít, a fegyelmi ügyek és a jutalmazás is 
egységesítve lett. A házirend elkészítése nehéz volt. Nehéz volt a háromból egyet készíteni, 
egységesíteni. Átbeszéltük a dolgokat, egységesítettük a nyitva tartást is. Pl.: Sajópüspökiben 
az első a nagy szünet, nálunk a második. Minden megtalálható a házirendben. Mellékletként 
csatolásra került a csengetési rend, ami Sajópüspökiben más. A serényfalvai tanulókat 
iskolabusz szállítja, esetükben így mellékletként csatolásra került a busz menetrend. Náluk 
még részletesebben van feltüntetve, úgy, hogy melyik járattal melyik gyermek utazik. A 
kollektív szerződés nem nagyon változott, persze ennek oka az is, hogy törvény szabályozza. 
Annyi, hogy a munkaruha juttatás helyett természetbeni juttatás jár, ez a dolog tisztázva lett. 
Így egyértelműbb lett. A Minőségirányítási Program még nem készült el, ezért elnézést kérek. 
Még nincs összehangolva, összehozva. Mihelyst sikerül azonnal szólni fogok. Ebben az 
esetben a pedagógus értékelésnél valószínűleg lesz eltérés. Ez alapján kell nekünk az 
ellenőrzést megcsinálni. 
 
Garaj Dániel: Az anyag nagy terjedelmű. A múlt héten kaptuk meg, akkor lett kész. E-mail-
ben kiküldésre került, akiknek úgy nem tudjuk, azoknak körözvény formájában küldtük meg. 
A gond az, hogy ez az idő kevés volt ennek a nagy terjedelmű anyagnak az 
áttanulmányozására, nem ért körbe. Az a lehetőség van, hogy a testület elviekben elfogadja a 
szabályzatokat a MIP kivételével és a novemberi ülésen kerülne véglegesen elfogadásra.  
Az egyeztetésnél lehet probléma, ha valamelyik másik testület nem fogadja el. Mindenképpen 
az a jó megoldás, ha az elkövetkezendő időben, amiről együtt kell dönteni, az együttes ülésen 
kerül elfogadásra. Erre nagyon figyelni kell a jövőben, mert lehetnek belőle problémáink.  
Ennél az anyagnál nem volt megvalósítható, ha csak a változások kerültek volna leírásra, mert 
az úgy véleményünk szerint követhetetlen lett volna. 
 
Hajdu Gábor: Amúgy is mindent egységes szerkezetben kérnek tőlünk, nyilvánvalóan nem 
fogják lapozgatni és hozzánézni a változtatásokat. Lényegi változás nincs, amit kellett azt 
átvezették. November hónapban pedig véglegesen elfogadja a testület.  
Valóban nagyon oda kell figyelni a jövőben, hogy a közös dolgokat együttes ülésen kell 
elfogadni, bár ez ellen Serényfalva nagyon tiltakozik. Erre nagyon oda fogunk figyelni.  
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

113/2008. (X.27) számú Határozat 
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Tárgy: ÁMK szabályzatainak jóváhagyása 
 
Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy az ÁMK szabályzatai - a  
minőségirányítási program kivételével – átdolgozásra kerültek. A  
szabályzatokat jóváhagyás végett a novemberi testület elé kell terjeszteni.  

 
Határidő: novemberi rendes testületi ülés 
Felelős: ÁMK igazgatója 

 
3.napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ ÁMK társulási megállapodás módosítása 
 
Hajdu Gábor: Az anyag a meghívó mellékleteként kiküldésre került.  
 
Garaj Dániel: A törvényességi észrevétel teljesen jogos, mert a társulási megállapodás 
késedelmesen lett benyújtva. Sajópüspöki augusztus 20. után megküldött egy kivonatot, - 
jelzem többszöri telefonon történő felkérésre, - hogy július hóban elfogadták, így 30 napos 
késéssel tudtuk csak megküldeni, pedig a törvényi előírás az, hogy 15 napon belül kell. A 
törvényességi ellenőrzés észrevételezte, ami hangsúlyozom jogos. Ezért mondtam már az 
előbb is, hogy nagyon oda kell figyelni, és ezekben az esetekben össze kell hozni az együttes 
ülést, mert ebből komoly gond lehet, komoly hátulütői lehetnek. Kérem erre az 
elkövetkezendő időben nagyon odafigyelni. A kiküldött módosítást kérem elfogadni. 
 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

114/2008. (X.27) számú Határozat 
 

Tárgy: ÁMK társulási megállapodás módosítása 
 
a./ 
Képviselő-testület a Bánréve-Sajópüspöki-Serényfalva-Hét Iskola Intézmény- 
fenntartó Társulási Megállapodást kiegészíti az alábbi III/A. ponttal:  
III/A. A társuláshoz való csatlakozás:  
Az intézmény-fenntartó társuláshoz csatlakozni új tagként a közoktatásról  
szóló 1993. évi LXXIX. Tv. 102.§ (9) bekezdése alapján, tekintettel a (11)  
bekezdés szabályozására, július, augusztus hónapban lehet.  
A csatlakozáshoz való hozzájárulás kérdésében a társult önkormányzatok  
képviselő-testületei minősített többséggel döntenek.  

 
b./ 
Képviselő-testület a Bánréve-Sajópüspöki-Serényfalva-Hét Iskola Intézmény- 
fenntartó Társulási Megállapodás  IV. 2. pontjában szereplő „június 30.  
napjáig” kifejezés helyébe a „március utolsó munkanapjáig” kifejezést lépteti.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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b./ ÉRV privatizációja 
 
Hajdu Gábor: Hoztunk egy döntést már ezt megelőzően, hogy csatlakozunk ehhez a 
kezdeményezéshez. A jogászok folyamatosan dolgoznak, hogy ne tudjanak minket teljesen 
kisemmizni. Az anyagokat összeállítják Esztergomban, azokat küldik meg a hivataloknak, 
akik csatlakoztak, hogy egységes formában kerüljenek elfogadásra. Az anyag a meghívó 
mellékleteként kiküldésre került. Ezt kellene elfogadni.  
 
Elekes Péter: A határozati javaslatot jónak látom. Így meg lehet akadályozni, hogy 
kisemmizzenek, amennyiben privatizálják a vízműveket. 
 
Hajdu Gábor: Esztergomban ezen dolgoznak nagy erőkkel, az anyagokat leküldik, hogy mi 
szükséges ahhoz, hogy a dolgok haladjanak. 
 
Garaj Dániel: 257 település csatlakozott körülbelül, ez egy magas szám. Ennek már biztosan 
lesz súlya. Egyetértek a dologgal, hogy ezt folytatni kell. 
 
Virág Imréné: Maradjon inkább állami tulajdonban a vízmű. 
 
Hajdu Gábor szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az 
alábbi határozatot hozta: 
 
115/2008. (X.27) számú Határozat 
 
Tárgy: ÉRV privatizációja 

 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete kezdeményezi, hogy az állami 
vagyonról szóló 2007. évi CVI. törvény 36.§ (2) bekezdés c) pontja alapján, a település 
jogszabályban előírt vezetékes ivóvízellátással, szennyvíz elvezetéssel- és tisztítással 
kapcsolatos feladatainak elősegítése érdekében  Észak-magyarországi Regionális Vízmű  Zrt. 
jelenlegi teljes állami tulajdonban részvénycsomagja a Vízmű Zrt. ellátási területén található 
települési önkormányzatok tekintetében lakosságszám arányosan kerüljön önkormányzati 
tulajdonba, térítés nélküli vagyonátadással.  
 
E cél megvalósítása érdekében a Képviselő-testülete úgy dönt,  
 
1. hogy a Képviselő-testület az állami vagyonról szóló 2007. évi CVI. törvény 36.§ (2) 
bekezdés c) pontja alapján, a település jogszabályban előírt vezetékes ivóvízellátással, 
szennyvíz elvezetéssel- és tisztítással kapcsolatos feladatainak elősegítése érdekében a Észak-
magyarországi Regionális Vízmű Zrt. alaptőkéjét megtestesítő állami tulajdoni hányadú 
részvénycsomagjára az ellátási terület lakosságának egészéhez viszonyított településre 
vonatkoztatott lélekszámaránynak megfelelően (ebbe beleértve a Megyei Jogú Város 
lakosságát is) térítés nélküli önkormányzati tulajdonba adására vonatkozó igényét bejelenti.  
2. Amennyiben az 1. pontban szereplő Társaság térítés nélküli tulajdonba adására a 
megállapodással érintett egyéb önkormányzatok bármelyike a hivatkozott törvény szerinti 
térítés nélküli vagyonátvételi igényét nem jelenti be, vagy a rá eső részvényhányadot átvenni 
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nem kívánja, úgy Bánréve Önkormányzata a fennmaradó részvényhányad térítés nélküli 
átvételére kötelezettséget vállal. 
3. Vállalja a részvénycsomag tulajdonba adása miatt felmerülő költségek megtérítését, mivel 
álláspontja szerint a regionális vízműrészvények átadása nem okoz kiadást vagy 
többletköltséget az Önkormányzat számára, és felhatalmazza a polgármestert, hogy az állami 
vagyonnal való gazdálkodásról szóló 254/2007. (X. 4.) Korm. rendelet alapján az ingyenes 
vagyonjuttatás iránti igényt a rendelet 50.§ (2) bekezdésében előírtak teljesítésével az MNV 
Zrt-hez bejelentse. 
4. Felkéri a polgármestert, hogy az igénnyel kapcsolatos eljárás előrehaladásáról az 
esetlegesen közbenső tulajdonosi döntést igénylő kérdésekben tájékoztassa a Képviselő-
testületet, továbbá felhatalmazza arra, hogy – a Képviselő-testület határozatainak keretei 
között meghatalmazza Esztergom Önkormányzatát arra, hogy több települési önkormányzat 
érdekeinek együttes képviselete esetén Bánréve Önkormányzata nevében is eljárjon az 
igénybejelentés és a tárgyalások vitele során. 
5. Vállalja, hogy a részvények térítésmentes önkormányzat tulajdonba vételéhez szükséges 
megállapodást megköti.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: 15 nap 
 
 
c./  Jegyző helyettesítése 
 
Hajdu Gábor: Jegyző Urat jövő hónap, azaz november 04-én műtik, mely után a gyógyulás 
hosszabb időt fog igénybe venni. Aztán közeleg az az időpont, amikor kiveszi a szabadságát, 
tölti a felmentési idejét és nyugállományba vonul. Ezen a testületi ülésen utoljára van 
körünkben, mint ténylegesen kinevezett jegyző. November 04-ével lényegében befejezi 
jegyzői munkáját. A szükséges lépéseket megtettük, mert olyan hosszú időről van szó a 
nyugdíjazásáig, hogy helyettesítés nélkül, jegyző nélkül nem lehet ennyi ideig a hivatal. A 
helyettesítő jegyző heti egy alkalommal lesz a hivatalban. Sokat gondolkodtunk rajta, hogy ki 
lenne a jó megoldás. Sok jelentkező volt, de akit mi is a feladatra alkalmasnak tartottunk, az 
nagyon kevés. Sikerült Domaháza jegyző Asszonyát úgymond kikérnünk, az ottani testület 
engedélyezte, hogy helyettesítési feladatokat lásson el heti egy alkalommal nálunk. 
Érdeklődtünk, informálódtunk, a belső ellenőrzés is azt mondta, hogy jó választás. Tóthné 
Mustos Beatrix 3600 Ózd, Március 15. u. 82. szám alatti lakosról, akiről szó van. November 
04-től ő látná el a helyettesítői feladatokat hivatalunknál. Domaháza testülete nem akarta 
engedni, de végül engedélyezték a heti egy alkalmat. A törvény azt mondja, hogy a bánrévei 
testületnek is meg kell hoznia a döntést, hogy kérjük azt, hogy itt helyettesítsen. A 
bérezésével, díjazásával kapcsolatosan havi 100.000,-Ft-ot javaslunk helyettesítési díjnak. 
Érdeklődtünk, a Közigazgatási Hivataltól Koczkáné doktor is úgy tájékoztatott, hogy az 
időarányos a 100.000,-Ft. 
 
Elekes Péter: Bruttó 100.000,-Ft-ról van szó, vagy ennek még vannak vonzatai? 
 
Hajdu Gábor: Bruttó 100.000,-Ft, plusz a járulékai. 
 
Révay István: Elegendőnek látod-e a heti egy alkalmat? A jegyzői munkánál a heti öt alkalom 
is kevésnek bizonyult sokszor. Megfelelő minőséggel fogja-e tudni ellátni ezt a feladatot? 
Nekem aggályaim vannak. Hogy jól jön-e ki ez a dolog, én félek tőle. A munkába járáshoz a 
költségtérítést meg kell fizetni? 
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Elekes Péter: Szükség törvényt bont. 
 
Virág Imréné: Csak ez nem mehet a munka rovására. 
 
Révay István: Erről van szó. 
 
Hajdu Gábor: Az ideális valóban az lenne, ha főállású jegyző lenne. Két jegyzői bért nem 
igazán bírnánk el, azt nem tudjuk kifizetni és a jogszabály sem ad rá lehetőséget. 
Serényfalván Herczeg Tibor évek óta heti egy alkalommal van kinn. Ha alkalmas a jegyző, 
úgy tűnik, hogy meg tudja oldani. 
Garaj Dániel itt most nem bezárja az ajtót és nem jön ide többet. Fel fogjuk tudni keresni őt, 
be tud majd jönni és be is fog, számíthatunk rá a jövőben is. Meg is ígérte, hogy a jövő évben 
a felmentési ideje alatt és a szabadság alatt is heti egy alkalommal bejön a hivatalba.  
Ezzel kapcsolatosan javasolni szeretném, hogy nem jutalmat, de adjunk jegyző Úrnak egy 
díjazást azért, mert a jövőben is számíthatunk rá. Azért javaslom most ezt, mert az idei év 
jövedelme fog beleszámítani a nyugdíjába, a jövő évi már nem. Hangsúlyozom, nem jutalom, 
hanem a munkájáért, részünkről egy gesztus lenne. Foglalkozzunk-e ezzel a témával, vagy 
inkább koncepciókor térjünk vissza rá. 
 
Garaj Dániel: El kell tudni választani e kettő kérdést. Heti egy nap nem elég valóban. Nincs 
más megoldás. Sajnos meg kell műttetnem magam, a lábadozás hosszú lesz. Sok jelentkező 
lesz a jegyzői állásra, úgy tűnik, de akit alkalmasnak tartunk az nem igazán sok, vagy nem 
tudta elvállalni. Olyan a helyzet, hogy engem is hívtak most helyettesítő jegyzőnek más 
településre. Egyébként Tóthné Mustos Beatrix Asszonnyal azért is sikerült megállapodni, 
mert ő is keresett bennünket, benne volt a körbe. Kiküldetést nem fogunk fizetni, munkába 
járásra 9,-Ft jár km-enként. A törvény azt mondja, hogy az önkormányzat hosszú távon 
jegyző nélkül nem működhet. Nyolc hónap sok. Belső helyettesítéssel nem lehet megoldani a 
dolgot, mert nincs megfelelő végzettségű dolgozó, külső helyettesítéssel úgy megoldható, ha 
két testület megállapodik. Javaslom, hogy bízza meg a testület Tóthné Mustos Beatrix 3600 
Ózd, Március 15. u. 82. szám alatti lakost november 04-től heti egy alkalommal, 100.000,-Ft 
megbízási díjért a jegyzői helyettesítői feladatok ellátásával. 
A munkaviszonyom 2009. június 30-ával fog ténylegesen megszűnni, ezt majd később 
bejelentem. Természetesen fogok segíteni a munkában. Megígértem és meg is tartom. Ez az 
elkövetkezendő időben is így lesz. Polgármester úrnak is mondtam, hogy ezzel a jutalmazás 
üggyel ne foglalkozzunk. Megígértem, hogy megcsinálom. Én a jövőben nyugdíjasként is 
elérhető leszek, nem kívánok elköltözni sem Bánrévéről. 33 év amit itt töltöttem, ez egy nem 
egyszerű dolog. Ez alatt az idő alatt megszerzett tudáshalmazt , információt hasznosítani 
kívánom a jövőben is. Írásban is be fogom nyújtani a lemondásomat 2009. június 30-ával. 
Jövő év július 01-től kívánok nyugdíjas lenni. A nyugdíj számításánál a naptári év számít, ez 
az utolsó, ami beleszámít a nyugdíj számítási alapba. Tóthné Mustos Beatrixot alkalmasnak 
tartom rá, hogy el tudja végezni a feladatot, bár nincs hosszú távú jegyzői gyakorlata, de 
megoldható a feladat. Jövőre el fogok köszönni, most nagyon rövid lett volna az idő. 
 
Ujváry Ferenc: Lehet-e nyugdíjas jegyző megbízott jegyző? 
 
Garaj Dániel: Lehet. 
 
Ujváry Ferenc: Jegyző Asszony esetleg a helyettesítési idő letelte után úgy gondolkodik, hogy 
hozzánk jön jegyzőnek? 
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Hajdu Gábor: Erre nem tudok választ adni még most igazán. Nem tudom ki fog pályázni. Az 
előzetes hírek szerint legalább 40 pályázó lesz a jegyzői állásra. A környéken olyan aktív 
jegyző, akire tényleg lehet számítani, nagyon kevés. Herczeg Tibor Úrral beszéltünk, ő 
helyettesít Serényfalván már évek óta, Szuhakállón lakik, ott főállású jegyző. Ő egyik helyet 
sem akarja otthagyni, és csak egy helyen helyettesíthet egy jegyző. Ha esetleg úgy alakul, 
lehet, hogy helyettesítő jegyző Asszony is pályázni fog, de ez még a jövő. Ezt csak ő tudja és 
ő fogja eldönteni. Szerintem, ha jól érzi magát, akkor pályázni fog.  
 
Elekes Péter: Szerintem hozzuk meg a határozatot, lakva ismerik meg az embert. 
 
Hajdu Gábor: Javaslom, hogy fogadjuk el, hogy Tóthné Mustos Beatrix jegyző Asszony fogja 
ellátni november 04-től a helyettesítési feladatokat, heti egy alkalommal, 100.000,-Ft 
helyettesítési díjért. 
 
Kozma Lászlóné: Ha a jegyző Úr esetében jutalomról is volna szó, akkor is jó munkát 
végzett. Mondj egy összeget polgármester Úr, senki nem zárkózik el ez elől, hiszen tudjuk, 
hogy esetében egy élet munkájáról van szó. 
 
Révay István: Szavazzuk most meg, hogy még beleszámítson a nyugdíjba. 
 
Kozma Lászlóné: Ha jegyző Úrnak akarunk adni, foglalkozzunk most vele. 
 
Révay István: Mondj egy összeget, tegyél számszerű javaslatot. 
 
Hajdu Gábor: A költségvetést jelenleg nem vizsgáltam meg. Én 600.000,-Ft bruttó összegre 
gondolok, amiből körülbelül 300.000,-Ft-ot kap ki. Ez kb. 1,5 havi bérét jelenti jegyző Úrnak. 
Azt is figyelembe vehetjük, hogy a jegyzőnek településünk esetében nem lesz jövő évben 
köztisztviselői jutalma, és bérmaradványunk is van valamennyi. 
 
Virág Imréné: A szakértelemre szükség lesz a későbbiekben is. 33 évet nem lehet simán 
befejezni, ahhoz erőfeszítés kell.  
 
Révay István: Egyetértek a 600.000,-Ft-os bruttó javaslattal, plusz járulékai. A november havi 
bérben jelenjen meg.  
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület az alábbi 
határozatot hozta: 

 
116/2008. (X.27) számú Határozat 
 
Tárgy: Jegyző helyettesítése 

 
a./ 10 igen szavazattal 
 
Képviselő-testület 2008. november 04-től Tóthné Mustos Beatrix 3600 Ózd, Március 15. u. 
82. szám alatti lakost – Domaháza Község Jegyzőjét – bízza meg a jegyző helyettesítésével, 
távolléte idejére. 
A helyettesítés díját 100.000,-Ft/hóban állapítja meg. 
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b./ 8 igen, 2 tartózkodás szavazattal 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy foglalkozzon Garaj Dániel jegyző jutalmazásának 
ügyével.  
 
c./ 8 igen, 2 tartózkodás 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy Garaj Dániel jegyző részére a polgármester 600.000,-
Ft jutalmat állapítson meg. Ennek fedezetére a koncepció tárgyalásakor visszatér a testület. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Hajdu Gábor: Tájékoztatni szeretném a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy az Önkormányzati 
Minisztériumból kaptam egy meghívót, és részt vettem egy díjátadáson. A 
katasztrófavédelem, a tűzoltóság több versenyt rendezett az elmúlt időben. Ezen a 
rendezvényen történt a minisztériumban az elismerések átadása. A bánrévei iskolás csapat a 
polgári védelmi versenyen eljutott a megyei versenyre, ott első lett, majd az országos 
versenyen egy kicsivel csúsztak le a dobogóról. A nyertes csapatoknak szóvivőik voltak és 
ezeket a szóvivőket díjazták. A bánrévei csapat szóvivője a kislányom, Ágika volt, és ő lett az 
év szóvivője. Így hívtak, hogy mint polgármester és mint édesapa is érintve vagyok, feltétlen 
menjek. A kislányom egy szép kupát kapott. Nagyon örültem neki és egy felemelő ünnepség 
volt. Jó hírnevét vitte a településünknek.  
 
Garaj Dániel: Ismertette a Kossuth Lajos utca régi határátkelő felé vezető útszakasszal 
kapcsolatosan megküldött megkeresésre érkezett választ, mely a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi.  
 
Hajdu Gábor: Rendőrkapitány Úr minden közös fórumon elmondja, hogy jelezzük felé 
mindig a problémákat, és mindenképpen megpróbál a lehetőségekhez mérten megoldást 
keresni. Nehéz a rendőrség helyzete is, sokan elmennek nyugodtabb területekre, nyugdíjba, 
nincs megfelelő számú ember. A bűncselekmények száma pedig csak nő. Keressük a 
megoldást, nagy hangsúlyt kell fektetni a megelőzésre, de mindenben segítenek, amiben 
tudnak. 
 
Révay István: Én ezt a választ nem tudom elfogadni, amit jegyző Úr ismertetett, és ezentúl 
nem fogom megszavazni, hogy támogassuk őket, bármiről is legyen szó. 
 
Hajdu Gábor: A következő rendes testületi ülés november hónap utolsó szerdáján kerül 
megtartásra, ha nem jön közbe semmi. 
 
Ezután a Képviselő-testület zárt ülést tartott, ahol ápolási díjról döntött. 

 
K.m.f. 

 
Hajdu Gábor József              Garaj Dániel    
     polgármester                     jegyző  
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 
Révay István                                              Bán János      

    alpolgármester                                                             képviselő 

 10


